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Protokół Nr XX/16 

z XX sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 26 sierpnia 2016 r. w godzinach od 10.00 do 12.30  

w Domu Kultury w Mieścisku. 

 

Adn. 1 

 XX sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – P.Elżbieta 

Kapczyńska. 

Na wstępie powitała radnych Rady Gminy Mieścisko, Wójta Gminy – P.Andrzeja 

Banaszyńskiego, pracowników administracji samorządowej, delegata do Powiatowej Izby 

Rolniczej – P.Ryszarda Sadłowskiego, Prezesa Gminnego Koła Sołtysów – P.Ludwika 

Derezińskiego, sołtysów wsi i wszystkich zaproszonych gości. 

Ponadto powitała zaproszoną na dzisiejszą sesję P.Elżbiete Misiek – Powiatowego Lekarza 

Weterynarii w Wągrowcu, która przedstawi problem wystąpienia na terenie Polski 

afrykańskiego pomoru świń. 

(Listy obecności zaproszonych gości i sołtysów wsi stanowią Załączniki Nr 1 i 2 do protokołu). 

 

Adn. 2 

 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że na dzisiejszej sesji obecnych jest 14 

radnych co stanowi quorum, wobec czego Rada jest prawomocna do prowadzenia obrad i 

podejmowania uchwał. 

Radny nieobecny usprawiedliwiony – to Andrzej Serwatka. 

(Lista obecności radnych stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Adn. 3 

 Przewodnicząca Rady odczytała Porządek obrad jaki radni i goście otrzymali z 

zaproszeniem na dzisiejszą sesję. 

Do przedstawionego Porządku Wójt Gminy zgłosił wniosek o wprowadzenie dodatkowo 3 

projektów uchwał: 

- w sprawie zmiany uchwały Nr XV/92/16 Rady Gminy Mieścisko z dnia 17 lutego 2016 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Agencji Nieruchomości Rolnych – 

oddziału Terenowego w Poznaniu lokali i udziałów w prawie własności nieruchomości; 

- w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokali mieszkalnych  nr 1, 2 i 3 w budynku mieszkalnym 

Nr 3 w Budziejewie; 
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- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych nr 1, 2, 4, 7, 9, 11 w budynku 

mieszkalnym nr 27 w Mieścisku przy ul.Wągrowieckiej oraz ustanowienia służebności 

gruntowej; 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady poddała kolejno pod głosowanie wniosek  

o wprowadzenie do Porządku obrad każdej z  uchwał. 

Radni w 3 kolejnych glosowaniach jawnych jednogłośnie zdecydowali o wprowadzeniu w/w 

uchwał do Porządku obrad. 

Dodatkowe projekty uchwał zostały wprowadzone jako kolejne numery po 15 punkcie 

Porządku obrad w bloku uchwałodawczym. 

Innych zmian do Porządku obrad nie wniesiono. 

Porządek obrad XX sesji Rady Gminy po zmianach przedstawia się następująco: 

 1. Otwarcie sesji. 

 2  Stwierdzenie quorum. 

 3. Przedstawienie porządku obrad  XX sesji Rady Gminy – możliwość  wprowadzenia zmian. 

 4.Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 

 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 6. Zapytania sołtysów.  

 7. Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 8. Informacja z działalności Przewodniczącej Rady Gminy w okresie  

    międzysesyjnym. 

 9. Informacja z pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2016 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XIV/85/15 Rady Gminy Mieścisko z dnia 

16 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieścisko 

na lata 2016-2025. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 

Mieścisko na lata 2016-2019. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na okres powyżej 

trzech lat nieruchomości gruntowej w Jaworówku. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na okres powyżej 

trzech lat nieruchomości położonej w Mirkowiczkach, obręb geodezyjny Mirkowice. 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/92/16 Rady Gminy Mieścisko z dnia 

17 lutego 2016 r. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Agencji 

Nieruchomości Rolnych – Oddziału Terenowego w Poznaniu lokali i udziałów w prawie 

własności nieruchomości. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokali mieszkalnych nr 1, 2 i 3 w 

budynku mieszkalnym Nr 3 w Budziejewie. 

18. Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych nr 1,2, 4,7, 

9, 11 w budynku mieszkalnym nr 27 w Mieścisku przy ul.Wągrowieckiej   oraz ustanowienia 

służebności gruntowej. 

19. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

20. Wolne głosy i wnioski. 

21. Zakończenie. 

 

Adn. 4 – Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji 

 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że protokół z ostatniej sesji Rady Gminy 

był do wglądu w biurze Rady i nikt do niego nie wniósł uwag w związku z powyższym 

zawnioskowała o jego przyjęcie bez odczytywania. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli protokół z ostatniej sesji Rady przez 

aklamację. 

 

Adn. 5 – interpelacje i zapytania radnych 

- radny Staroń Kazimierz: 

1) zapytał co z dodatkowym oświetleniem w gminie na poszczególnych wsiach, które 

dodatkowo złożyły zapotrzebowanie ze wskazaniem miejsc do zamontowania lamp ? 

2) droga od szosy do wsi wymaga połatania dziur w asfalcie. Proszę również mieć na uwadze 

dziury przy Domu  Kultury i zakładzie P.Piaseckiego ponieważ droga gminna jest do bramy 

zakładu; 

- radny Rodzewicz Ryszard– na ul.Zacisze na zakręcie w okolicach P.Kośmider- P.Marut jest 

głęboka dziura i kiedy samochody mijają się jest niebezpiecznie; 

- radna Chelwing Kamila: 

1) radna wnioskowała o interwencje w sprawie wywozu gnojowicy na pola gdyż mieszkańcy 

skarżą się na nieprzyjemne zapachy; 

2) rodzice dzieci uczęszczających do szkoły mają prośbę aby w okolicach Szkoły Podstawowej 

w Popowie Kościelnym powstały pasy (na drodze do Podlesia Kościelnego); 
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- radna Oelke Agnieszka – wnioskowała o równiarkę na drogę w Gołaszewie od kościoła w 

stronę  P.Synorackich; 

- radny Kozłowski Tadeusz – zapytał jak wygląda sprawa wodociągu do Gorzewa ? 

- radny Wojtyszyn Jan: 

1) w nawiązaniu do dodatkowego oświetlenia o którym mówił P.Staroń to nie ma lamp przy 

moście na Kożlance, na ul.Nowej. Miało to być wykonane do następnego sezonu; 

2) po naprawie chodników po położonych światłowodach na wielu chodnikach porobiły się 

wgłębienia w chodnikach gdzie po deszczu są kałuże. Jak zamarznie to będzie ślizgawka; 

3) w środowym wydaniu Głosu Wągrowieckiego pisze, że powiat otrzymał 8 mln zł na remont 

dróg. Nie ma tam gminy Mieścisko. Czy gmina składała takie wnioski ? 

4) radny prosił  mieszkańców aby w tym roku podejść aktywnie do głosowania na budżet 

obywatelski gdyż będzie zadanie z naszej gminy; 

5) przy ścieżce pieszo-rowerowej postawiono ławki, ale brakuje tam koszy; 

- radny Kalka Michał – zapytał co z remontem ul. Kościuszki na odcinku od P.Knecia 

 do P.Adamskiego ? Czy jest szansa żeby była nowa nawierzchnia ? 

 

Adn.6 – zapytania sołtysów 

- sołtys wsi Budziejewko – P.Ignaczak: 

1) podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do zrobienia „krzyżówki” i parkingu; 

2) jestem za tym żeby nie stawiać koszy. Na dzisiaj jest 5 koszy zniszczonych. Może na 

przyszłość winny być kosze mocniejsze”; 

- sołtys wsi Zbietka – P.Witucka: 

1) ponowiła prośbę o brakujące lampy w Zbietce; 

2) prosiła o ponaglenie wykonawcy naprawy dachu; 

3) mieszkańcy zwracają się z prośbą czy byłaby możliwość aby autobusem szkolnym jeździły 

dzieci młodsze  5-letnie ? 

- sołtys wsi Wiela – P.Borowska: 

1) prosiła o wykoszenie we Wieli rowu odbierającego wodę z ulicy na odcinku między dwoma 

działkami gminnymi; 

2) zapytała czy będą lampy na 2 słupach na początku wsi Wiela o które wcześniej 

wnioskowała?  

- sołtys wsi Popowo Kościelne – P.Starosta: 
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1) w nawiązaniu do wypowiedzi radnej Chelwing również prosiła o interwencję aby rolnicy 

wylewaną na pola gnojowicę przeorali z uwagi na nieprzyjemne z tego tytułu wokoło  zapachy; 

2) sprawa dotyczy przejścia dla pieszych przy bloku w Popowie Kościelnym; 

Na pytania sołtysów odpowiedzi udzielił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 

Z kolei Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Powiatowego Lekarza Weterynarii – 

P.Elżbietę Misiek celem przedstawienia informacji w związku w wystąpieniem na terenie Polski 

przypadków afrykańskiego pomoru świń i sposobu zabezpieczenia  gospodarstw przed tą 

wirusową chorobą. Powiatowy Lekarz Weterynarii poinformowała, że w ciągu dwóch lat 

nieuleczalna wirusowa choroba świń i dzików rozprzestrzeniła się znad wschodniej granicy po 

województwo mazowieckie. Bardzo długo sprawa dotyczyła jedynie dzików, ale od kilku 

miesięcy przeniosła się na świnie. ASF tzn. afrykański pomór świń przenosi się coraz bardziej 

w głąb Polski. Aktualnie jest stwierdzonych już 108 przypadków ognisk tej choroby u dzików 

oraz 17 ognisk u świń. W trakcie wystąpienia Powiatowego Lekarza sołtysom zostały rozdane 

ulotki informacyjne dot. zagrożenia afrykańskim pomorem świń celem dalszego ich 

rozpowszechnienia wśród hodowców trzody chlewnej. 

 

Adn. 7 

 Wójt Gminy przedstawił informację ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym. 

(Informacja z pracy Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu) 

Będąc przy głosie podał jeszcze kilka komunikatów: 

- 4 września br. odbędą się Targi Michałowskie i Dożynki Gminne. Wszystkie delegacje zbierają 

się na dziedzińcu kościoła. Gospodarzem tegorocznych dożynek jest wieś Kłodzin. 

- 28 sierpnia br. – odbędą się dożynki powiatowe w mieście Wągrowcu w których również 

będzie brała udział delegacja z naszej gminy. Podczas dożynek zostaną wręczone 

okolicznościowe odznaczenia: rolnik z naszej gminy – P.Stanisław Magda otrzyma medal 

„Zasłużony dla rolnictwa”. Herby Powiatu otrzymają: Paweł Urbański i Andrzej Serwatka. 

Ponadto Wójt poinformował, że został rozstrzygnięty Plebiscyt na „Sołtysa Roku” ogłoszony 

przez Głos Wągrowiecki, w którym w  dziesiątce znalazło się aż 4 sołtysów z naszej gminy.  

II miejsce zajęła sołtys wsi Zakrzewo – P.Joanna Zielińska, III miejsce – sołtys wsi Zabiczyn – 

Iwona Kubicka, IV miejsce – sołtys wsi Zbietka - Joanna Witucka. 

Wyniki Plebiscytu zostaną ogłoszone podczas dożynek powiatowych. 

 

Adn. 8 

 Przewodnicząca Rady Gminy złożyła informację ze swojej działalności w okresie 

międzysesyjnym: 
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- 29 maja br. – udział w VI Mieściskich Spotkaniach Śpiewaczych jak również w obchodach X-

lecia powstania Stowarzyszenia Pomocy Uczniom im.Jana Pawła II połączonego z koncertem 

„Pokolenie miłości”; 

- 2-3 czerwca br. -  udział w targach ENEi  

 - Oświetlenie „Więcej światła”; 

- 19 czerwca br. – udział w XVIII Powiatowej Wystawie Koni Hodowlanych w Mieścisku; 

- 24 czerwca br. – udział w uroczystości zakończenia roku szkolnego w Szkole Podstawowej i 

Gimnazjum w Mieścisku jak również w obchodach X-lecia działania firmy „SERPOL”; 

- 16 lipca br. – udział w jubileuszu X-lecia OSP w Popowie Kościelnym; 

- 24 sierpnia br. – udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady celem zaopiniowania 

materiałów na dzisiejszą sesję; 

 

Adn. 9 

 Przewodniczący stałych komisji Rady Gminy złożyli informacje z prac Komisji w okresie 

międzysesyjnym: 

- radny Jan Wojtyszyn – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i 

Samorządu: 

Komisja w okresie międzysesyjnym odbyła 3 posiedzenia: 

1)4 lipca br. – wyjazdowe posiedzenie wspólnie z Komisją Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych 

i Samorządu , którego tematem było: 

1) Zapoznanie z planowanymi formami zajęć w czasie wakacji letnich dla dzieci i 

młodzieży oraz stanem bezpieczeństwa na obiektach sportowych i domach kultury; 

2) Zapoznanie z planowanymi pracami remontowo-modernizacyjnymi w czasie 

wakacji w placówkach oświatowo-wychowawczych w ramach przygotowania do 

nowego roku szkolnego; 

2) 28 lipca br – tematem posiedzenia było zapoznanie się Komisji z organizacją nowego roku 

szkolnego 2016/2017; 

3)  24 sierpnia br. – wspólne posiedzenie Komisji celem zaopiniowania materiałów i projektów 

uchwał na sesję; 

- radny Michał Kalka – Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska 

i Komunikacji; 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 4 posiedzenia: 

1) 22 czerwca br. – tematem posiedzenia było: „Zapoznanie z informacją Gminnego 

Komendanta Ochrony Przeciwpożarowej na temat przygotowania jednostek ochotniczych 

straży pożarnej do akcji żniwnej”. Komisja w obecności Gminnego Komendanta OSP dokonała 
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objazdu w terenie remiz strażackim celem zapoznania się z przygotowaniem jednostek OSP do 

akcji żniwnej. Podczas wyjazdowego posiedzenia Gminny Komendant zwrócił uwagę na 

potrzebę zakupu dla jednostek nowych mundurów i fakt, że istniejące nie wszystkie mają 

certyfikat. Kolejnym mankamentem są pękające węże i w związku z czym jest potrzeba zakupu 

nowych; 

2) 4 lipca br. – wyjazdowe posiedzenie wspólnie z Komisją Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych 

i Samorządu , którego tematem było: 

1)  Zapoznanie z planowanymi formami zajęć w czasie wakacji letnich dla dzieci i 

młodzieży oraz stanem bezpieczeństwa na obiektach sportowych i domach kultury; 

           2) Zapoznanie z planowanymi pracami remontowo-modernizacyjnymi w czasie wakacji   

              w placówkach oświatowo-wychowawczych w ramach przygotowania do nowego roku    

              szkolnego; 

3) 17 sierpnia br.  – tematem wyjazdowego posiedzenia było „Zapoznanie Komisji ze stanem 

technicznym i funkcjonowaniem stacji uzdatniania wody i oczyszczalni ścieków na terenie 

gminy oraz zapoznanie z budową odwiertu awaryjnego wód głębinowych dla stacji uzdatniania 

wody w Miłosławicach”. W posiedzeniu wyjazdowym wzięli udział: Prezes AQUANET – 

Mieścisko oraz inspektor ds. ochrony środowiska w Urzędzie Gminy; 

4) 24 sierpnia br. -  Komisja odbyła wspólne posiedzenie z Komisją Oświaty; 

- radny Marian Witucki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej; 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 3 posiedzenia: 

1) 30 czerwca br. - tematem była: Kontrola podstawowej dokumentacji oraz realizacji planu 

finansowego w Gminnej Bibliotece Publicznej za okres od 1 stycznia 2016 r. do 30 maja 2016 

r.; 

2) 22 sierpnia br.  – tematem było: Zapoznanie z dokumentacją przeglądów technicznych 

budynków użyteczności publicznej: świetlic wiejskich i Urzędu Gminy (w tym: zabezpieczenie 

p.poż, przeglądy kominiarskie, przeglądy elektryczne); 

3) 24 sierpnia br.  – tematem było „Zaopiniowanie materiałów i projektów uchwał na sesję 

Rady Gminy; 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał na sesji protokoły z przeprowadzonych kontroli. 

- radny Kazimierz Staroń – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i 

Budżetu 

 Komisja od ostatniej sesji odbyła 3 posiedzenia: 

1) 28 czerwca br. którego tematem była „ Informacja Inspektoratu Wielkopolskiego Zarządu 

Melioracji i Urządzeń Wodnych w Wągrowcu na temat konserwacji cieków podstawowych na 

terenie gminy Mieścisko oraz planowanych nowych inwestycji z udziałem zarządu Gminnej 
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Spółki Wodnej w Mieścisku”- posiedzenie z udziałem przedstawiciela WZMIUW – Inspektorat 

w Wągrowcu oraz Gminnej Spółki Wodnej; 

2) 5 lipca br. – którego tematem było „Zapoznanie z działaniami prorozwojowymi w Zakładzie 

Aktywności Zawodowej w Gołaszewie w 2015 roku oraz planach na 2016 rok” – posiedzenie 

wyjazdowe Komisji w Zakładzie Aktywności Zawodowej; 

3) 24 sierpnia br. – wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy; 

Adn. 10 -  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2016 rok 

Skarbnik Gminy – P.Teresa Samarzewska poinformowała, że projekt uchwały był 

przedstawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. Do przedstawionego projektu uchwały 

Wójt wnosi dzisiaj jeszcze autopoprawkę, która polega na zwiększeniu o kwotę 5.000,00 zł 

wydatków w dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, rozdział 92109 – Domy i 

ośrodki kultury, świetlice i kluby z przeznaczeniem na wyposażenie świetlicy wiejskiej w 

Mirkowicach w ramach konkursu „Odnowa wsi szansą dla aktywnych sołectw”. Jednocześnie 

następuje zmniejszenie wydatków o kwotę 5.000,00 zł w dziale 900 – Gospodarka komunalna 

i ochrona środowiska – rozdział 90004 - utrzymanie zieleni w miastach i gminach – paragraf 

4300 – zakup usług pozostałych. 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały wraz z 

autopoprawką pod głosowanie. 

Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 5 

do protokołu. 

Adn. 11 -  Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XIV/85/15 Rady Gminy Mieścisko 

z dnia 16 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Mieścisko na lata 2016-2025. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – P.Teresa Samarzewska. 

Zmiany wprowadzone w budżecie znajdują odzwierciedlenie w zmianie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. Bardzo ważne co jest związane ze zmianą WPF to zmiana nazwy zadania 

inwestycyjnego z nazwy: „Budowa środowiskowej hali sportowej w Mieścisku – etap II” na 

„Budowa budynku sali sportowej z częścią dydaktyczną”. 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 6 

do protokołu. 

Adn. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 

Mieścisko na lata 2016-2019. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 

Projekt uchwały był przedstawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
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Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 7 

do protokołu. 

Adn. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 

W/w uchwała była podjęta już w ubiegłym roku jednak z uwagi na rozbieżności prawne między 

uchwałą naszą a powiatu zachodzi potrzeba podjęcia jej ponownie, natomiast tamta traci moc. 

Projekt uchwały był  przedstawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji. W związku z brakiem 

pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 8 

do protokołu. 

Adn. 14 -  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na okres 

powyżej trzech lat nieruchomości gruntowej w Jaworówku. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 

Projekt uchwały był przedstawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji. W związku z brakiem 

pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 9 

do protokołu. 

Adn. 15 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na okres 

powyżej trzech lat nieruchomości położonej w Mirkowiczkach, obręb geodezyjny Mirkowice 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 

Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 14 radnych uchwala w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 10 

do protokołu. 

Adn. 16 -  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/92/16 Rady Gminy 

Mieścisko z dnia 17 lutego 2016 r. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od 

Agencji Nieruchomości Rolnych – Oddziału Terenowego w Poznaniu lokali i udziałów w 

prawie własności nieruchomości 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 

Przedmiotem uchwały jest zmiana danych t.j wielkości i pomieszczeń przynależnych 

dotyczących lokalu  6/2 w Nieświastowicach. 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 11 

do protokołu. 
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Adn. 17 -  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokali mieszkalnych nr 1, 

2 i 3 w budynku mieszkalnym Nr 3 w Budziejewie. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 

Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji. W związku z brakiem pytań 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie.   

Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 12 

do protokołu.                                                  

Adn.18 - Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych nr 

1,2, 4,7, 9, 11 w budynku mieszkalnym nr 27 w Mieścisku przy ul. Wągrowieckiej   oraz 

ustanowienia służebności gruntowej 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 

Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji. W związku z brakiem pytań 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 13 

do protokołu. 

Po części uchwałodawczej Przewodnicząca Rady ogłosiła 15-minut przerwy. 

Po przerwie obrady zostały wznowione. 

Adn. 19 -  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 

Adn. 20 - Wolne głosy i wnioski 

- radna Kubicka – podziękowała za upamiętnienie 800-lecia wsi Żabiczyn oraz za odnowienie 

przy tej okazji przydrożnej figury; 

- radny Kalka -  w imieniu drużyny piłki nożnej „Sokół” zaprosił na I inauguracyjny mecz w klasie 

„A”, który będzie w najbliższą niedziele na stadionie w Mieścisku; 

- radna Kapczyńska – podziękowała za częściowe doposażenie dwóch placów zabaw; 

Adn. 21 

W związku z wyczerpaniem zapytań a tym samym punktów porządku sesji Przewodnicząca 

Rady podziękowała wszystkim za udział i zamknęła XX sesję Rady Gminy Mieścisko. 

 

  Protokółowała:    Przewodniczyła sesji:  

 Inspektor ds. obsługi organów   Przewodnicząca Rady 

             Gminy  

                          /Wiesława Kujawa/    /Elżbieta Kapczyńska/ 
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